

Pöytäkirja

Hallituksen kokous 3/2024

JANO ry

Aika: 13.3. klo 15

Paikka: S-rakennus, tila S205 sekä zoom

Läsnä:

Veera Kolehmainen

Aino Moisio (poistui kohdassa 8 kello 15:45)

Iiro Talsi

Salla Jokinen

Janina Katainen (poistui kohdassa 8 kello 15:39)

Anton Tiainen

Oona Koskinen

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 15:04

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Lisätään kohta 6. Kevätkokous. Hyväksytään esityslista muutoksineen.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksytään kokouksen 2/24 pöytäkirja sellaisenaan.

5. Miten meillä menee?

Hallituksella menee hyvin: 13,5/16 peukaloa pystyssä.

6. Kevätkokous

Huhtikuun ensimmäiseen viikkoon mennessä tulee koota toiminnantarkastusta varten liitteet, jotta huhtikuun puoleenväliin viimeistään kevätkokous. Hallituksen kokous pidetään kevätkokouksen jälkeen.

7. Ilmoitusasiat

Nimenkirjoittajien muutosta PRH:een yritettiin jälleen. Asia hoidetaan loppuun perjantaina.

SOOL:in liittokokous on 20.-21.4. Puheenjohtaja Veera on kiinnostunut liittokokoukseen menemisestä.

Tietosuojarekisteri ja tietosuojaselostus on päivitetty Driveen, ja sivustot päivitetään niiden mukaan pian.

8. Vastaavien terveiset ja SOOL

- **Pj / vpj**
 - Hallituksen yhteiset kämppääproot tapahtuvat ensi tiistaina!
 - pj-foorumilla oltiin!
- **Viestintä**
 - Jotkut henkilöt eivät käytä sosiaalisen median kanavia. Hallitus alkaa ilmoittamaan taas sähköpostitse, koska se on päässyt unohtumaan. :)))
- **Hyvinvointi ja liikunta**
 - Ympäristöryhmän kirppari järjestetään 9.4. Tapahtumasta tulee lisäinfoa 26.3.
- **Koulutuspoliittinen vastaava**
 - Harkkainfossa esiteltiin JANO:n roolia opiskelijahyvinvoinnin ylläpitämisessä.
 - Harkkakyselyä mietitään ja pohditaan.
 - Ei päästy kopo-foorumiin
 - Järjestämme taas kierroksia Norssilla, sovimme kiertävämme 18.-21.3 välillä.
- **Sosiaalipoliittinen vastaava**
 - ei mainittavaa
- **Koulutusvastaava**
 - Ei.
- **Merkkivastaava**
 - Voitaistilata niitä merkkejä tosiaan, mutta en ehtinyt tehdä inventaariota.
- **Pedagoginen toimikunta**
 - On höpötetty, tiuhaan tapaamisia
 - Luokojen koulutuksesta ja OPS:ista keskusteltu; jos luokoilla on vaikeuksia löytää harjoittelupaikkoja, miten KIMO:jen käy? Otamme kantaa, tarvittaessa SOOL:in avustamana.
- **YVV-toimikunta**
 - Toimii vanhaan malliin.
- **Yhteistyötoimikunta**
 - Ei mainittavaa.
- **Opintoasiaintoimikunta**
 - 5.3. oli kokous, emme valitettavasti päässeet paikalle.
- **Norssi**
 - Ei mainittavaa.
- **Normaalikoulun laajennettu johtoryhmä**
 - Ei mainittavaa.
- **SOOL**
 - Talvipäivät oli ja meni!
 - Liittarit tulossa! Sovitaan lähtijät myöhemmin.

9. Tapahtumat ja kouluttautumisasiat

- Menneet tapahtumat:

20.2. SOOLin TP-kyykä
23.-25.2. SOOLin Talvipäivät
kasvisten suursitsit

- tulevat tapahtumat:

- herkkuapprot
- merkkimarkkinat
- sovitaan vuorot whatsappissa
- vappuapprot
- (syksyllä) Janolaisten Ilta
- (tulossa) Hyvinvointipuusti)
- Tsemppipullia ei valitettavasti voitu järjestää sairastelujen takia, joten Munkki ja Sima-tapahtumaan panostetaan senkin edestä.

10. Raha-asiat

Käteiskassassa 100€ ja pankkitilillä 1977,20€, eli yhteensä 2077,20€

Budjetoidaan merkkitalaukseen 200€

Budjetoidaan Sumupin tilaukseen 49€

Budjetoidaan

Viisi uutta jäsentä haluaisi liittyä kunniakkaaseen sisarkuntaamme. Hyväksytään.

Rahastonhoitaja hoitaa toiminnantarkastusta ja odottaa innolla pankin tietojen muuttamista.

Kideapp:in käyttö jäsenrekisterinä tulee käyttöön.

Sumup otetaan myös käyttöön maksupäätteeksi.

11. Muut esille tulevat asiat (META)

Rakastan METAA

Seuraava hallituksen kokous pidetään 4.4.

12. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa : 16:12